

Jacob's Dream

Jacob left Beersheba and traveled toward Haran.

雅各的梦

雅各离开别示巴，前往哈兰。



The sun had already set when he came to a good place to spend the night. He took a rock there and laid his head on it to sleep.

到了一个地方，太阳已经下山，他便在那里过夜。





Jacob had a dream. He dreamed there was a ladder that was on the ground and reached up into heaven. He saw the angels of God going up and down the ladder. And then Jacob saw the LORD standing by the ladder. He said, "I am with you, and I will protect you everywhere you go."

雅各枕着一块石头睡觉，梦中看见有个梯子立在地上，直通到天上，梯子上有上帝的天使上上下下。上帝站在梯子上对雅各说：“我与你同在，无论你去哪里。”

The next morning Jacob got up very early. He took a stone and set it upright as a memorial pillar. Then he poured olive oil over it.

雅各清早起来，把块石头立成柱子作记号，在上面浇上油。



Then Jacob made a promise. He said, “If God will be with me, and if he will protect me on this trip, and if he gives me food to eat and clothes to wear, —if he does all these things—then the LORD will be my God.”

雅各许愿说：“如果上帝与我同在，在路上保护我，供给我衣食，我就一定敬奉耶和华为我的上帝。”



www.freekidstories.org

Image Credits: Backgrounds designed by brgfx/Freepik. All other images courtesy of Pixabay.